
Warszawa, dnia 02.03.2017r.
Poseł na Sejm 

Rzeczypospolitej Polskiej 
Krzysztof Brejza

Minister Zdrowia 

Pan Konstanty Radziwiłł

Szanowny Panie Ministrze!

Zgodnie z zało eniami planowanej reformy jedynym szpitalem w powiecie  nińskim 

pozostanie szpital w  ninie. Niestety w ostatnim czasie pojawiła zapowiedź urzędników 

Ministerstwa Zdrowia dotycząca likwidacji pionu poło niczo-ginekologicznego (raport 

mapowania potrzeb zdrowotnych).

Nale y zauwa yć, i  taka decyzja byłaby błędna z wielu powodów, a zwłaszcza z faktu, i  

powiat  niński jest jednym z większych powiatów w województwie kujawsko-pomorskim, 

szpital zaś jest doskonale wyposa ony w sprzęt, a jego wielkim atutem jest doskonale 

wykwalifikowana i doświadczona kadra.

W związku z powy szym zwracam się z apelem do Pana Ministra o podjęcie zdecydowanych 

działań zmierzających do utrzymania oddziału poło niczo-ginekologicznego w szpitalu 

powiatowym w  ninie.

Z powa aniem,


